

GDS Sales Strategies

استراتيجيات المبيعات عبر نظم التوزيع الشامل

Passengers holding Argentinian or Uruguay travel documents traveling to UK		حاملي وثائق دولتي الأرجنتين والأورجواي المسافرين إلى بريطانيا
Date/التاريخ 09 JUNE 2014	Reference Number/الرقم المرجعي 201406092	Implementation Date/تاريخ التطبيق IMMEDIATELY/حالا

<p>In reference to the decisions number 8/14 & 10/14 issued from the British passport & Immigration department mainly for travellers holding Argentinian & Uruguay travel documents wishing to visit the UK.</p> <p>If the nationality in the document differs from the original nationality of the passport, then the holder of the passport should get a visa to enter the UK (as explained in the example below).</p> <p>Therefore, we urge all travel service providers to confirm & ensure checking the nationality of those citizens to avoid any legal legislations or paying fines.</p> <p>For more information, please contact the regional manager for immigration relations at: CarriersLiaisonSection@homeoffice.gsi.gov.uk</p>	<p>إشارة إلى القرارات رقم 14/8 و 14/10 الصادرة من إدارة الجوازات والهجرة البريطانية الخاص بدخول حاملي وثائق دولتي الأرجنتين والأورجواي من غير المواطنين الأصليين إلى بريطانيا.</p> <p>في هذه الحالة إذا كانت الجنسية في هذه الوثائق تختلف عن مصدر هذه الوثيقة فإن على حاملها الحصول على تأشيرة دخول للمملكة المتحدة (كما في المثال أدناه).</p> <p>لذا تُهيب بجميع وكلاء السفر بضرورة التأكد من جنسية حاملي هذه الوثائق الموضحة في خانة الجنسية وذلك لتجنب المسائلة القانونية والتعرض للغرامات.</p> <p>للمزيد من المعلومات يرجى الإتصال بالمدير الإقليمي لعلاقات الهجرة على العنوان البريدي التالي: CarriersLiaisonSection@homeoffice.gsi.gov.uk</p>
---	---

مثال لوثيقة سفر أرجنتينية صاحبها يحمل الجنسية اليمنية

Example of an Argentinian travel document for a Yemeni citizen



Nationality on the bio-data page is shown as Yemeni

Nacionalidad / Nationality
YEMENITA

مثال لوثيقة سفر أرجنتينية صاحبها يحمل نفس الجنسية

Example of an Argentinian travel document for an Argentinian citizen



Argentine passport lists holder's nationality as Argentina

ARGENTINA

Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies

إذا كان لديكم أي أسئلة أو ملاحظات على هذه النشرة، يرجى الاتصال بـ :

If you have any questions or comments, please contact: gdssupport@saudiairlines.com